

FPC FPCB紫外激光切割机|私人定制

产品名称	FPC FPCB紫外激光切割机 私人定制
公司名称	深圳市超越激光智能装备股份有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:Beyond laser Tel:18126260045 E-mial:linmengyi@chaoyuelaser.com
公司地址	中国广东省深圳市龙岗区同乐社区水田一路13号
联系电话	0755-28623985 19878408040

产品详情

激光器可选配国产或进口；完美的光束质量，光斑细，切缝精细，切割精度高；355纳米波长，激光功率（10W/20W）；

The laser can be made with domestic or imported laser; perfect beam quality, thin bean , fine kerf high cutting precision; 355 micron wavelength, laser power (10W/20W);

XY工作台采用全龙门结构，飞行光路，大理石基座，刚性好，稳定性高；

XY table adopts full gantry structure, flying light path, marble base, good rigidity and high stability;

机床Z轴为数控送料结构，保证精准的开料尺寸；机床运动部件XY直线电机驱动平台和直线导轨，精度高，速度快；

The Z axis of the machine tool is a CNC feeding structure to ensure precise cutting size; the XY linear motor drive platform and linear guide of the moving parts of the machine tool have high precision and fast speed;

既有大片定位功能，也能满足图像误差很大用小片定位的功能；

It has a large positioning function, and it can also use the function of small piece positioning when the image error is large.